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Yttrande angående – trafiksituationen i 
anslutning till skolor och förskolor i 
Biskopsgården och Angered 

 

 

 

Det har varit många turer och dokumentation till det som är kopplat till trafiksituationen 

kring Släktledsgatan.  

Det är bara att konstatera att det varit en del kommunikationsproblem, vilket har lett till 

att några boende upplever det som att staden medvetet ljuger för dem. Detta är beklagligt 

och något vi måste lära oss något av.  

Den nya organisationen vi har sedan årsskiftet gör förhoppningsvis att missförstånd 

minimeras om vem som ska göra vad och att kommunikationen hålls på ett bra sätt.  
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